

Prime Minister received new Board of Directors

His Royal Highness Prince Khalifa bin Salman Al Khalifa, Prime Minister received the members of the new board of directors of Bahrain Society of Engineers, headed by the president Eng. Masoud Ebrahim A Hermi on at Wednesday May 29, 2014

His Highness congratulated them for their election by the society members, and wished the new board success in upgrading the engineering profession and appraised their role in serving the development of Bahrain and serving Bahrain's Citizens.

His Royal Highness the Prime Minister said:" the Economic and development growth in the country, led by the government, makes the engineering sector a key and active



player in the development process". He stressed his support to BSE and enhance the environment that ensure its effective contribution in supporting the development plans and programs, and to build on what has been achieved so far to provide better, prosperous and aspiration future to all citizens of Bahrain.

His Highness praised the sector of engineering professions and the attributes of the national cadres qualified to have the capacity and expertise that are the subject of pride, calling on the Assembly to further his effort and contribution for the good of the homeland and citizens.

For his side, the BSE President thanked HRH the prime Minister and appreciated his great and continuous support, since the inception of the society, to BSE and its members.

Crown Prince received new Board of Directors of the Society



His Royal Highness the Crown Prince Sheikh Salman bin Hamad Al Khalifa, Deputy of His Majesty the King, Deputy Prime Minister and the Commander in Chief of BDF, received, at Riffa Palace, the president and members of the new board of directors of Bahrain Society of Engineers in the presence of his son His Highness Shaikh Isa bin Salman bin Hamad Al Khalifa.

He congratulated the newly elected board members and wished them success in continuing the march of BSE by contributing to the development of the country, supporting the engineering profession and upgrading their knowledge and skills. This will enhance the performance of the Bahraini Engineers.

During the meeting, which was

held on Wednesday, May 18, 2014, the Crown Prince praised the contribution of BSE in the developing Bahrain. He indicated his support to a better Bahraini Engineers cadre. He also appreciate Bahraini Engineers who led the work, over years, in the public sector. They proof their effectiveness and excellence in various locations.

For their side, the BSE board members thanked to His Royal Highness the Deputy HM the King and Crown Prince for his support and interest and developing Bahrain Engineers and qualify them to face the challenges and lead the countries projects.



"Bahrain International e-Government Forum & IT Expo"

In collaboration with eGovernment Authority (eGA), Bahrain Internet Society (BIS) Project Management Institute - Arabian Gulf Chapter, BSE participated in organizing Bahrain International e-Government Forum and (Information Technology) Expo. The forum and the expo, along with 8 workshops, were held during the period 21st to 23rd April 2014 under the patronage of the Deputy Prime Minister and Chairman of the Supreme Committee for Information and Communication Technology His Highness Shaikh Mohammed bin Mubarak Al Khalifa

President of BSE Eng. Masoud Ebrahim Al Hermi said:"The 7th Bahrain International e-government



Forum and IT Expo, continued to receive very strong support from the government. It provided a great opportunity for all exhibitors and participants to display their activities and services that will attract the attention of public and private sectors in the Middle East. The provided a gateway to connect with experts and speakers,

specialists and those interested in technology over the three days of the forum ten international speakers covered a range of themes such as smarter government, Gamification, orientations of mobile devices, the role of social media and others.

BSE involved in the first "Housing Bank Award for Engineering Innovation" exhibition

Under the patronage of HE Engineer Bassem Al Hamar, Minister of Housing and the Chairman of Housing Bank Board, BSE, in collaboration with University of Bahrain and the Housing Bank, organized the first "Housing Bank Award for Engineering Innovation " exhibition at Hisham AlShehabi hall at the society headquarter in juffair Sunday, April 13, 2014. It has been agreed that this exhibition will be held annually at the BSE every year under different themes.

38 projects, out of 107 engineering projects were submitted to the competition, were only qualified for competition for the award.

The aim of the award is to stimulate creativity and



innovation in the field of engineering, urban planning, and housing development, and the motivate students to compete and develop applicable solution to the housing problem in Bahrain.

BSE participated in the exhibition "Petrotech 2014"

BSE participated in the exhibition "Petrotech 2014", which was held from 18 to 21 May, 2014 at the Bahrain International Exhibitions and Conference center. This exhibition was organized by the Arabian Exhibition Management in collaboration with the company that the first World Xzbashn and the Society of Petroleum Engineers, in coordination with National Oil and Gas Authority and support from

many international oil companies in Bahrain and GCC. The event was conducted under the patronage of His Royal Highness Prince Khalifa Bin Sulamn Al Khalifa, Prime Minister, who deputized His Highness Shaikh Ali bin Khalifa Al Khalifa , Deputy Prime Minister to open the exhibition. His Highness was accompanied by His Excellency Sheikh Ahmed bin Mohammed Al Khalifa , Minister of Finance,

Minister in charge of the oil and Gas Affairs.



www.mohandis.org Issue 15, April/May 2014



"Environment Impact Assessment" course at BSE

Engineer Samih Alalawi, BSE Training Centre Manager, organized "Environmental Impact Assessment" (EIA) workshop from 27-29 may 2014.

The aim of EIA course is to provide a tools for analyzing the impacts of new project proposals on the environment. It also covers ways and means to mitigate any adverse impacts on the environment. In general, EIAs are being carried out by National/international consultants and normally submitted to Supreme Council For Environment Affairs to get their approval before implementing the project. In the GCC region, the importance of conducting EIA work is increasingly nowadays due to the rapid increase in awareness and due to expansion in infrastructure and construction of new projects in the region.

At the completion of this course,

the participant will learn the principles, procedures and practices of conducting EIA studies and to integrate protection of the environment in the project scope. The course included Quizzes, role play, case studies, class room discussions and team work.

The course is intended for Professionals and Personnel from municipalities, ministries, industries, construction and consultant

companies, and universities whose activities have a significant impact on environment.

The course content will cover EIA Application Process in Bahrain, Impact analysis and Mitigation of protecting the environment and method of EIA report preparation. Interested persons in attending the course may contact and register at BSE training center.



Activities Committee organized a visit to "Diyar Al Muharraq"

Activities Committee organized a field visit to the Diyar Al Muharraq evelopment Project on Saturday, May 17, 2014. A number of BSE's members participated in this visit. Detailed information, about this very important project, was delivered by the project team. At the end of the visit, BSE's members thanked Diyar Management for giving them the opportunity to gain knowledge about this project, scope and challenges.



Problem solving and decision making training course

Bahrain society of engineers training center held a workshop on "Problem Solving and Decision making" on 6-8 of april 2014. Presenter of the workshop was Mr. Hussein AlGassab, he is specialist in occupation Health, Safety, Environment (HSE) and Security management systems and held many positions such as manager of

HSE, fire & safety with more than 20 years of work experience.

The training center Manger Engineers Samih Al Alawi stated that the objective of the workshop is to train participants on techniques of solving work or life related problems.

The workshop first provided the

knowledge on how to describe and identify the scope and impact of the problem, how to gather and interpret information to identify possible solutions to a problem. It provides the knowledge on how to prepare a summary of the options providing facts and evidence. And arrive at best solution to the problem.



BSE celebrates "Labour Day"

Events and Activities Committee celebrated the Labour Day through Tuesday Forum. The aim of this celebration to thank and appreciate the efforts of the engineers and technicians.

The BSE President Eng. Massoud Ibrahim Al Harmi congratulated the members and said:"this is a great opportunity to thank and appreciate workers, engineers, technicians and others in all areas and sectors on the Labour day for their work and dedication.

Mr. Massoud added:"The society is keen to keep appreciating its members and encourage communicate between them. The committee of Activities organized this celebration, through Tuesday Forum, to create a social atmosphere to its members and workers, as well as enhancing the long relationship between its members. He stressed that this celebration will be conducted annually.



Mr. Mohammed Adam honored in Labour Day



As part of its effort to praise its employee, BSE Board honored Mr. Mohammed Adam, on "Labor Day- 1st May", which held at first of May for his hard work in the society over more than 10 years.

In its annually Labour Day celebration, He been honored by Mr. Salman Mahfouz Secretary-General of the Federation of Bahrain Trade Unions, in the presence of HE Mr. Jamil Humaidan the Minister of Labour, honored Mr. Mohamed Adam who was nominated by BSE.

BSE participated in "Career Week 2014"

BSE participated in career week 2014 which was organized by BTI "Bahrain Training Institute" in exhibition hall in the Engineering building, at the new headquarter of the Institute In Isa Town during the period from 15 until 17 April. The career week was patronized by the Minister of Education HE Dr. Majid Al Nuaimi.

The president of BSE Eng. Masoud Ebrahim Al Hermi said:"our participation in this important event reflects the size of our support for young future engineering professionals and raise the awareness

and importance of the profession in developing the kingdom. He added that this is also an opportunity to inform the students about BSE's scholarships and support to the students.





رئيس الوزراء يستقبل مجلس الإدارة الجديد

استقبل صاحب السمو الملكي الأمير خليفة بن سلمان آل خليفة رئيس الوزراء الموقر رئيس وأعضاء مجلس إدارة الجمعية الجديد برئاسة المهندس مسعود إبراهيم الهرمي، إذ هنأهم سموه بتشكيل مجلس الإدارة الجديد، ونجاحهم في نيل ثقة الجمعية العمومية للمهندسين يوم الأربعاء الموافق 29 مايو 2014.

وأعرب صاحب السمو الملكي رئيس الوزراء خلال اللقاء، عن تمنياته للجمعية ومجلس إدارتها ومنتسبيها بالنجاح والتوفيق في الارتقاء بالمهنة بما يتناسب مع دورها في خدمة مسيرة التنمية الشاملة التي تشهدها مملكة البحرين. واكد صاحب السمو الملكي رئيس الوزراء بان الحراك التنموي الذي تقوده الحكومة يجعل من قطاع الهندسة عنصرا فاعلا في هذا الحراك.

وأشاد سموه بقطاع المهن الهندسية وما يمتلكه من كوادر وطنية مؤهلة لديها من القدرات والخبرات التي هي موضع فخر واعتزاز، داعيًا سموه الجمعية إلى مزيد الجهد والعطاء من أجل صالح الوطن والمواطنين.



من جانبه، تقدم رئيس جمعية المهندسين البحرينية بخالص الشكر والتقدير لصاحب السمو الملكي رئيس الوزراء على ما يوليه من دعم واهتمام بالجمعية ومنتسبيها، مؤكدا أن دعم سموه يشكل حافزا لهم على مزيد من العمل الذي يرتقي بالوطن. ونوه إلى أن الجمعية ستبقى في خدمة الوطن وستعمل على الارتقاء بمهنة الهندسة، مرتكزة في ذلك على توجيهات سموه السديدة ودعمه المستمر للجمعية منذ تأسيسها، وستبقى عنصرا مساهما في نهضة الوطن وتطوره.

ولي العهد يستقبل مجلس الإدارة الجديد للجمعية

استقبل صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة نائب جلالة الملك المفدى ولي العهد، وبحضور نجله سمو الشيخ عيسى بن سلمان بن حمد آل خليفة، رئيس وأعضاء مجلس إدارة جمعية المهندسين البحرينية المجديد.

وقد أشاد سموه خلال اللقاء الذي كان يوم الاربعاء الموافق 18 مايو 2014 بإسهامات الكوادر البحرينية في مسيرة التنمية والبناء المواقع. كما هنأ سموه أعضاء مجلس الإدارة الجديد بفوزهم بعضوية مجلس إدارة الجمعية، متمنياً لهم التوفيق والسداد في مواصلة مسيرة جمعية المهندسين البحرينية من خلال المساهمة في دعم مهنة الهندسة ورفع مستواها. كما أكد على دورها الفاعل ورفع معجلة التنمية الحضرية من خلال تعزيز أداء المهندس البحريني الذي اعتمدت تعزيز أداء المهندس البحريني الذي اعتمدت الدولة على كفاءته وقدرته.



وأكد سموه الدور الأساسي للمهنيين وإسهاماتهم في البناء والتنمية وأهمية أن يحظى المهنيون بكل أشكال الدعم والمساندة اللازمة للارتقاء بمسيرة عطائهم. مشيراً سموه إلى أهمية زيادة أطر الاعتمادية والتقييم المهني لما لذلك من دور في تطوير القدرات المهنية وبنائها وتعزيزها.

من جانبهم، قدم أعضاء مجلس إدارة جمعية المهندسين الشكر الجزيل لصاحب السمو

الملكي نائب جلالة الملك المفدى ولي العهد على ما أبداه سموه من اهتمام وتقدير للدور الذي تقوم به الجمعية، مؤكدين سعيهم من خلال المجلس الجديد إلى تحسين عمل الجمعية ورفد المهندسين بالخبرات المختلفة من خلال أنشطة الجمعية. وأطلعوا سموه على الأنشطة والبرامج التي تسعى الجمعية إلى تنفيذها خلال الفترة المقبلة.

ssue 15, April/May 2014 www.mohandis.org

المشاركة في تنظيم "منتدى البحرين الدولي للحكومة الإلكترونية ومعرض تقنية المعلومات"

شاركت جمعية المهندسين البحرينية في تنظيم "منتدى البحرين الدولى للحكومة الإلكترونية ومعرض تقنية المعلومات" مع الحكومة الإلكترونية ، وهي الجهة الرئيسية المنظمة لهذا الحدث بالتعاون مع عدد من الجهات الأخرى، وذلك تحت رعاية نائب رئيس الوزراء ورئيس اللجنة العليا لتقنية المعلومات والاتصالات سمو الشيخ محمد بن مبارك آل خليفة، وعقد في 21 أبريل 2014.

وعن المشاركة قال رئيس جمعية المهندسين البحرينية المهندس مسعود إبراهيم الهرمي: "إن الجمعية سباقة كعادتها في مد أذرع التعاون مع كافة الجهات العاملة سواء في القطاع العام أو الخاص ، حيث تعمل على استقطاب وخلق محافل دولية ذات قيمة مضافة في الاقتصاد الوطنى، وإثراء السمعة الطيبة للمملكة بين دول المنطقة، مما ينعكس إيجابا من حيث ترسيخ مكانة مملكة البحرين كدولة جاذبة للمؤتمرات والمعارض

ونوه المهندس الهرمي قائلاً: "إن منتدى البحرين الدولي للحكومة الإلكترونية ومعرض تقنية المعلومات الذي يأتى في نسخته السابعة، يأخذ زخما خاصا واهتماما بالغا لا سيما وأنه افتتح من قبل سمو الشيخ



محمد بن مبارك آل خليفة نائب رئيس مجلس الوزراء رئيس اللجنة العليا لتقنية المعلومات والإتصالات، إلى جانب اعتباره فرصة ذهبية لكافة العارضين والمشاركين لعرض أنشطتهم وخدماتهم التي تجذب اهتمام القطاعين الخاص والعام، ومنصة للترويج لخدمات الشركات والمؤسسات المشاركة والعارضة لجماهيرها في منطقة الشرق الأوسط، بالإضافة إلى أن المعرض كان بوابة للتواصل مع الخبراء والمتحدثين والاختصاصيين والمهتمين في مجال التكنولوجيا على مدار اليومين اللذين يقام فيهما المعرض".

الجمعية تحتضن معرض "جائزة بنك الإسكان للإبداع الهندسي" الأول

احتضنت الجمعية معرض "جائزة بنك الإسكان للإبداع الهندسي" الأول الذي أقيم في قاعة المهندس هشام الشهابي بمقر الجمعية في الجفير، وذلك يوم الأحد الموافق .13 أبريل 2014، تحت رعاية وزير الإسكان ورئيس مجلس إدارة بنك الإسكان سعادة المهندس باسم بن يعقوب الحمر الذي افتتح معرض مشاريع الطلبة الهندسية المشاركة. وقد تم تنظيم المعرض بالتعاون مع جامعة البحرين وبنك الإسكان الذي حمل شعار "الاستدامة الاجتماعية والاقتصادية في المشاريع الإسكانية".

وسوف يتم تنظيم هذا المعرض سنويا في مقر جمعية المهندسين البحرينية بدءا من هذا العام، حيث سيحمل شعاراً مختلفا يتعلق



بالإبداع والإبتكار في المجال الهندسي.

وكان المشروع عبارة عن مسابقة طرحت على طلبة السنتين الأخيرتين في قسم العمارة بكلية الهندسة في جامعة البحرين، قتدم فيها 107 من الطلبة بمشاريعهم، وبعد



التصفيات تم اختيار 38 مشروعاً منها فقط بعد أن خضعوا للتحكيم من قبل محكمين من الجامعة والبنك ومحكّمين مستقلين.

الجمعية تشارك في معرض "بتروتك 2014"

شاركت الجمعية في معرض "بتروتك 2014"، الذي أقيم في الفترة من 18 إلى 21 مايو 2014 بمركز البحرين الدولي للمعارض والمؤتمرات، بتنظيم من شركة إدارة المعارض العربية وبالتعاون مع شركة آن أول ورلد إكزبشن وجمعية مهندسي البترول

وبالتنسيق مع الهيئة الوطنية للنفط والغاز وبدعم متعدد من الشركات النفطية العالمية والخليجية والبحرينية، تحت رعاية كريمة من رئيس الوزراء صاحب السمو الملكى الأمير خليفة بن سلمان آل خليفة، وقد أناب سموه صاحب السمو سمو الشيخ على بن خليفة

آل خليفة، نائب رئيس مجلس الوزراء في مملكة البحرين، بافتتاح المعرض، يرافقه معالي الشيخ أحمد بن محمد آل خليفة، وزير المالية، الوزير المشرف على شؤون النفط والغاز.



مركز التدريب يطلق دورة تدريبية عن "تقييم الأثر البيئي على المجتمع البحريني"

أطلق مركز التدريب في الجمعية دورة تدريبية حول تقيم الأثر البيئي على المجتمع البحريني، في الفترة من 27 إلى 29 مايو 2014

قال مدير مركز التدريب المهندس سميح العلوي: "تعتبرهذه الدورة أداة أساسية لتحليل آثار المشاريع الجديدة على البيئة ووضع الحلول للتخفيف من آثارها السلبية بشكل عام، إذ يجري تنفيذ تقييم الأثر البيئي

من خلال الخدمات الاستشارية الوطنية / الدولية ، وتقديمها إلى سلطة حكومية وطنية للحصول على موافقتهم قبل بناء المشروع.

تجدر الإشارة الى أهمية دراسات تقييم الأثر البيئي في منطقة الخليج قد أزددت أهميته بسبب إرتفاع الوعي البيئي في الوقت الحاضر لمنع تلويث البيئة بسبب التوسع السريع في البنية التحتية و بناء مشاريع جديدة في الناتة"

وفي الدورة يتعلم المشارك مبادئ وإجراءات الممارسات لدمج حماية البيئة من خلال تقييم الأثر البيئي ، و تمكنهم من إجراء دراسة عملية لتقييم الأثر البيئي لمشروع مقترح .

واستهدفت الدورة للمهنيين وأفراد من البلديات والوزارات والمهتمين بالصناعات والبناء و مستشارو الشركات.

لجنة الأنشطة تنظم زيارة لمشروع "ديار المحرق"

نظمت لجنة الأنشطة زيارة ميدانية لمشروع ديار المحرق يوم السبت الموافق 17 مايو 2014، وقد قام عدد من اعضاء الجمعية بزيارة المشروع والإستماع إلى شرح مفصل عن أهم التطورات فيه.





"مركز التدريب" يعقد ورشة عمل حول "حل المشكلات واتخاذ القرارات"

عقد مركز التدريب في الجمعية ورشة عمل بعنوان "حل المشكلات واتخاذ القرارات" في الفترة من 6 إلى 8 أبريل 2014.

حاضر في الورشة السيد حسين القصاب، وهو اختصاصي في الصحة المهنية والسلامة والبيئة ونظم إدارة الأمن، وعمل مديرا للأمن في شركة ألبا وتتجاوز خبرته الـ 12 عاما.

من جهته قال مدير مركز التدريب المهندس سميح العلوي إن الهدف من الورشة هو تدريب المشاركين على تقنيات حل مشاكل العمل أو الحياة ذات الصلة، حيث تناولت ورشة العمل كيفية وصف وتحديد نطاق وأثر المشكلة، وكيفية جمع وتفسير المعلومات لتحديد الحلول الممكنة لهذه المشكلة بالإضافة

إلى كيفية تقييم الحلول للوصول إلى أفضلها. واستهدفت الورشة المديرين والمشرفين والمهندسين والفنيين والأفراد الذين يرغبون في اكتساب المعرفة حول تحديد المشاكل و

أساليب وضع و تقييم و اختيار أفضل الحلول وصنع القرارات والتقنيات التي يمكن تطبيقها في حياتهم اليومية.





الجمعية تحتفي بكوادرها في المجال الهندسي

نظمت لجنة الأنشطة في جمعية المهندسين البحرينية فعالية "يوم العمال"في مجلس المهندسين عبر ملتقى الثلاثاء – ، بهدف توجيه الشكر والإمتنان إلى كافة المهندسين والفنيين العاملين في القطاع الهندسي على جهودهم الدؤوبة تجاه خدمة القطاع والوطن.

وانتهز رئيس جمعية المهندسين البحرينية المهندس مسعود إبراهيم المهرمي هذه المناسبة ليتقدم بأطيب التهاني وأخلص الأمنيات إلى كافة العاملين والمهندسين والفنيين وغيرهم في كافة المجالات والقطاعات بيوم عيد العمال الذي يصادف اليوم الخميس 1 مايو 2014 على تفانيهم في العمل وعطائهم الدوؤب في سبيل استمرارية عجلة التنمية المستدامة التي تسعى لها مملكة البحرين.

وقال المهندس مسعود الهرمي: "حرصا من مجلس إدارة الجمعية استمرار عطاء الأعضاء وتواصلهم مع بعضهم البعض، قامت لجنة الأنشطة بالجمعية وعبر ملتقى الثلاثاء على

تنظيم هذه الاحتفالية، بهدف خلق أجواء اجتماعية خارج نطاق العمل، بالإضافة إلى إتاحة الفرصة للتعارف بين الأعضاء وتبادل الخبرات الهندسية، منوها بأن هذه الاحتفالية بهذا اليوم ستكون سنوية".

وتضمن الاحتفال بعض الألعاب الشعبية الترفيهية التي أضفت جوا من المرح بين الحضور، إلى جانب مسابقة التصوير التي أعلنت عنها اللجنة عبر وسائل التواصل الاجتماعي، وهي عبارة عن اختيار أفضل صورة التقطت للعمال في مواقع العمل، بالإضافة إلى تصوير زوايا من جمعية المهندسين البحرينية، وقد تقدم للمسابقة 5 أعضاء تم التحكيم بينها من قبل مجموعة أعضاء تم التحكيم بينها من قبل مجموعة محترفين في فن التصوير، وكانت جائزة محترفين أي فن التصوير، وكانت جائزة الصورة الفائزة عبارة عن درع مقدم من جمعية المهندسين البحرينية، فازت بها طالبة الهندسية سمر ياسين زينل.



تكريم السيد محمد آدم في عيد العمال

كرمت الجمعية السيد محمد آدم في يوم عيد العمال الموافق الأول من مايو لعمله الدؤوب في الجمعية على مدى 10 سنوات، وقد تم تكريم السيد محمد ضمن قائمة الموظفين اللذين يتم تكريمهم سنويا احتفالا بيوم العمال، إذ قامت وزارة العمل بتكريم عدد من العمال البحرنيين في فندق الهوليد أن، وكان التكريم من قبل السيد سلمان محفوظ الأمين العام لإتحاد نقابات عمال البحرين وبحضور وزير العمل سعادة السيد جميل حميدان.



الجمعية تشارك في "أسبوع المهن"

شاركت جمعية المهندسين البحرينية في معرض أسبوع المهن 2014 الذي نظمه معهد البحرين للتدريب في قاعة المعارض بمبنى الهندسة الجديد بمقر المعهد في مدينة عيسى للعام التدريبي 2013 – 2014، خلال الفترة 15 حتى 17 أبريل الجاري، تحت رعاية وزير التربية والتعليم سعادة الدكتور ماجد النعيمى.

قال رئيس الجمعية المهندس مسعود إبراهيم الهرمي: "إن مشاركة الجمعية في هذا المعرض المهم تأتي من منطلق مؤازرة الجمعية لكافة الجهود الرامية لدعم ومساندة الشباب البحريني وذلك من خلال نشر الوعي بينهم فيما يتعلق بمهنة الهندسة، وتخصيص منح دراسية لدعمهم أثناء الدراسة".

وأضاف أن الجمعية حققت سمعة عالمية من خلال تنظيمها ومشاركتها



في المؤتمرات الهامة التي تتناول أبرز المواضيع الهندسية بالتعاون مع أشهر المؤسسات، إذ يبلغ عدد المشاركين في مؤتمرات الجمعية السنوية ما يقارب 4 آلاف مشارك يفدون إلى البحرين كل عام، الأمر الذي يعكس مساهمة الجمعية الفعالة في إنعاش الاقتصاد الوطني.